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اکبرپور: 
 اگر استقلال 

 تغییر سیستم بدهد 
موفق خواهد شد

واکنش بهروز عطایی به شکست  
از پیکان در لیگ برتر والیبال

ایسنا: بهروز عطایی پس از شکست سه بر 
دو مقابل پیکان تهران در هفته بیست و یکم 
لیگ برتر والیبال گفت: بازی تماشاگر پسند و 
جذابی بود. پنج ست خوب را دیدیم. البته تیم 
ما خیلی خوب بازی نکرد و بخشی از توانایی 
خود را به نمایش گذاشت. از کیفیت عملکرد 
تیم خودم راضی نیستم اما در روزی که خیلی 
خوب نبودیم بازی را به ست پنجم کشاندیم 
که نشان دهنده ظرفیت بالای تیم ماست. او 
در ادامه بیان کرد: امیدوارم مسیر ما به سمتی 
باشد که عملکرد بازیکنان رشد داشته باشد و در 
نهایت به تیم ملی کمک کند. از طرفی امیدوارم 
در طول مسابقات دچار مصدومیت نشویم چون 
این موضوع برای والیبال ما خطر ایجاد می کند. 
عطایی با بیان اینکه لیگ پرفشاری داریم به 
شکست های تیم خود در نیم فصل دوم مسابقات 
اشاره و تاکید کرد: نمی توان هیچ تیمی را تا پایان 
فصل یکنواخت جلو برد. در دور رفت با توجه به 
اینکه فاصله بازی ها قابل قبول بود و ریکاوری 
خوبی داشتیم، عملکرد تیم ما هم خوب بود. در 
این فرایند من یکی از قطر پاسورهایم را از دست 
دادم که این کار ما را به شدت سخت می کند. 

نگران مصدومیت سایر بازیکنان هم هستم.  

خارجازمستطیلسبز

 دهمین صعود جوکوویچ 
 به نیمه نهایی اوپن استرالیا

نواک جوکوویچ صرب با برتری قاطع مقابل 
آندری روبلف روس برای دهمین مرتبه به 
مرحله نیمه نهایی اوپن استرالیا راه یافت. در 
ادامه رقابت های تنیس اوپن استرالیا، نواک 
جوکوویچ صرب در ادامه نمایش مقتدرانه خود 
در این رقابت ها مقابل آندری روبلف نفر پنجم 
رنکینگ از روسیه با نتیجه قاطع ۳ بر صفر به 
برتری رسید و برای دهمین مرتبه راهی مرحله 
نیمه نهایی اوپن استرالیا شد. قهرمان ۹ دوره 
اوپن استرالیا در این دیدار در ۳ ست متوالی و با 
نتایج ۶ بر یک، ۶ بر ۲ و ۶ بر ۴ به برتری رسید و 
راهی نیمه نهایی شد. وی برای رسیدن به سی و 
سومین فینال خود در رقابت های گرنداسلم به 
مصاف تامی پاول از آمریکا می رود. جوکوویچ 
در حال حاضر در رده پنجم رنکینگ قرار دارد 
و در صورت قهرمانی در این مسابقات به صدر 

رنکینگ تکیه خواهد زد. 

خبـــــر

امروز کدام مربی از زمین اخراج می شود؟!

تقابل زارع و ساپینتو

سالپنجم
شماره1479

آرمان ملی:  هفته هفدهم لیگ برتر امروز در حالی آغاز 
می شود که در یکی از مهم ترین دیدارهای امروز و هفته تیم های 

استقلال و ملوان به مصاف هم می روند. 
  پیش بازی استقلال و ملوان

دو تیم ملوان بندرانزلی و استقلال تاکنون ۲۹ بار در ادوار 
مختلف لیگ برتر رودرروی یکدیگر قرار گرفته اند، که استقلال 
در بیش از نیمی از دیدارها، یعنی ۱۵ دیدار پیروز بوده و در سوی 
دیگر ملوان تنها چهار بار مقابل استقلال طعم پیروزی را چشیده 
است؛ ضمن اینکه ۱۰ بازی بین دو تیم نیز با نتیجه تساوی به پایان 
رسیده است. در ۲۹ رویارویی دو تیم در لیگ برتر، ۷۸ گل به ثمر 
رسیده، که آمار خوبی در لیگ ایران به شمار می رود؛ از این ۷۸ گل 
۵۰ گل برای استقلال و ۲۸ گل برای ملوان به ثمر رسیده است. 
در آمار دیدارهای دو تیم به میزبانی استقلال در تهران، این تیم 
شکست ناپذیر بوده و در ۱۴ دیدار، ۱۱ بار پیروز شده و سه بار به 

نتیجه تساوی دست یافته است. 
  صحبت های ساپینتو

ریکاردو ساپینتو در نشست خبری پیش از بازی با ملوان در 
هفته هفدهم لیگ برتر اظهار داشت: یک بازی سخت دیگر 
است . ملوان متفاوت و بهتر از نیم فصل اول را می بینیم. در دفاع 
منظم و فشرده هستند. در بازی های گذشته نیز خوب نتیجه 
گرفته اند. دو بار بازی را برده اند و فقط در جام حذفی شکست 
خورده اند.  تیم شان به صورت صعودی بهتر و بهتر می شود . 

وی افزود: در مقابل ما پرانگیزه خواهند بود. می خواهند راه 
را به شکلی ادامه بدهند که امتیازهای بیشتری بگیرند. در 
-۴ ۵ بازی اخیر گلی دریافت نکردند و قطعا بازی سختی برای 
ما خواهد بود. باید صبور باشیم و تحرک زیادی داشته باشیم. 
باید سریع بازی کنیم. وقتی هم که فرصت داشتیم گل بزنیم. 
باید کارآمدتر در مقابل این تیم ها ظاهر شویم تا نتیجه دلخواه 
را به دست بیاوریم.  سرمربی استقلال در خصوص اینکه دیدار 
با ملوان چقدر می تواند به استقلال برای بازگشت به لیگ کمک 
کند زیرا این تیم در زمان دوم بودن خیلی امید داشت فاصله اش 
را با صدر کم کند اما -۲ ۳ بازی اخیر نتوانست نتیجه دلخواهش 
را کسب کند و آیا ملوان می تواند پلی برای بازگشت به کورس 
رقابت و صدر جدول باشد، توضیح داد: در دو بازی اخیر خوب 
بازی کردیم و خوب ظاهر شدیم اما نتیجه خوبی نگرفتیم. 
نتایجی که لایقش بودیم نگرفتیم. جدول فعلی لیگ آنگونه 
که باید جایگاه ما را نشان نمی دهد و امتیازها واقعی نیستند. 
همان گونه که قبلا گفته ام تصمیمات اشتباه داوری، پنالتی ها 
و امتیازهایی که از ما گرفتند در موردشان صحبت نمی شود. 
ظاهرا اینگونه مسائل طبیعی و نرمال است. وقتی می گویم لایق 
امتیازهای بیشتری هستیم دروغ نمی گویم. تنها تیمی هستیم 
که تحت تأثیر این اشتباهات قرار گرفته ایم و با اینگونه مسائل 
نمی توانیم قهرمانی را به دست بیاوریم. ساپینتو ادامه داد: 
باید با همگی منصفانه تر کار کنند زیرا سطح فوتبال استقلال 

لایق بیشتر از اینها و احترام از طرف تیم داوری است.  وی در 
خصوص اینکه آیا از قهرمانی تیمش در لیگ امسال مأیوس 
شده است، عنوان کرد: من به قهرمانی امیدوار هستم اما اگر 
اینگونه بخواهند ادامه بدهند و امتیاز از استقلال بگیرند واقعا 
قهرمانی غیرممکن است. هیچ یک از تیم ها مقابل ما بهتر نبوده 
است. حتی وقتی به تراکتور باختیم تیم حریف بازی بهتری 
از استقلال انجام نداد اما با وجود بهتر بازی کردن با ناداوری 
باختیم. حتی در بازی مقابل سپاهان و تراکتور در جام حذفی 

خوب بازی کردیم و لایق بیش از این بودیم. 
  صحبت های زارع

مازیار زارع در نشست خبری پیش از بازی استقلال و ملوان در 
هفته هفدهم لیگ برتر اظهار داشت: بازی سختی برای هر دو تیم 
خواهد بود. ما روند خوبی را در هفته های اخیر داشتیم. با تمام 
توان تلاش می کنیم که در بازی روز پنجشنبه موفق باشیم، چون 
بدون شک بازی سختی برای هر دو تیم خواهد بود. هر تیمی که 
تمرکز بالاتری داشته باشد و تلاش بیشتری بکند می تواند امتیاز 
بیشتری از بازی روز پنجشنبه بگیرد. وی درمورد اینکه گفته 
می شود مهم ترین هدف ملوان عدم دریافت گل است، ادامه داد: 
فکر می کنم گل نخوردن ما در بازی های اخیر به کار گروهی مربوط 
می شود. دفاع تیمی ما از جلوی زمین تا داخل دروازه خوب کار 
می کنند و خیلی خوشحالم که این روند را داریم. اگر در فوتبال، 
مخصوصا فوتبال ایران گلی دریافت نکنیم، می توانیم به گل هم 
برسیم. استقلال همیشه تیم خوبی بوده است؛ شاید در هفته های 
اخیر نتایج دلخواه خود را کسب نکرده اند، اما همیشه تیم خوب 
و قابل احترامی بوده است. می دانیم از بازی روز پنجشنبه چه 
می خواهیم و امیدوارم بازی با نتیجه دلخواه ما خاتمه پیدا کند. 
وی درخصوص اینکه آیا به این موضوع فکر می کند که در بازی 
روز پنجشنبه مقابل استقلال پیروز شده و در بین پرسپولیسی ها 
محبوب شود، گفت: دوست دارم بازی روز پنجشنبه را ببرم که 
امتیاز ملوان را افزایش دهم. اصلا به این فکر نمی کنم که استقلال 
را ببرم تا هواداران پرسپولیس خوشحال شوند. فکر می کنم همه 
با ما هم نظر باشند، چون با تمام احترامی که برای پرسپولیسی ها 
قائل هستم، من الان در ملوان حضور دارم و باید برای تیمم و مردم 
شهرم تلاش کنم. این سوال خیلی جالب نبود، اما من سعی کردم 

بهترین جواب را بدهم. 
  پیش بازی سپاهان و نساجی 

تیم های سپاهان و نساجی در مجموع ۹ بار در لیگ برتر به 
مصاف یکدیگر رفته اند که سپاهان ۶ بار و نساجی یک بار به 
پیروزی رسیده اند و دو دیدار نیز با نتیجه تساوی به پایان رسیده 
است. در این ۹ دیدار ۲۴ گل به ثمر رسیده است که ۱۷ گل 
سهم سپاهان و ۷ گل سهم نساجی بوده است. شایان ذکر است 
که پس از تنها پیروزی تاریخ نساجی مقابل سپاهان که در بازی 
برگشت سه فصل پیش رقم خورد، سپاهان در هر پنج دیدار 
بعدی که برابر این تیم برگزار کرده است، به پیروزی رسیده 
است و در صورت پیروزی در بازی روز پنجشنبه، به سومین دبل 
متوالی، یعنی پیروزی در هر دو بازی رفت و برگشتِ لیگ مقابل 

نساجی، دست می یابد. 

 سجاد انوشیروانی سرپرست فدراسیون 
وزنه برداری گفت: زمانی که وضعیت کمپ 

تیم های ملی را دیدم، اشک ریختم. 
  حامی 

سجاد انوشیروانی در نشست فدراسیون 
وزنه برداری و رونمایی از حامی مالی این 
فدراسیون اظهار داشت: این مراسم فرصتی 
است که بدانیم چه چشم اندازی می خواهیم 
کجا  به  و  گرفتیم  تحویل  چگونه  برویم. 
می خواهیم برویم. این رشته جان و عشق 
ماست و برای سربلندی اش از هیچ تلاشی 
فروگذار نخواهیم کرد. آمار های خوبی در حال 
حاضر نداریم.  متأسفانه برخی شیطنت ها 
اتفاق افتاده. رُک صحبت می کنم. جایی را 
روز اول تحویل گرفتیم که اتاق هایش هم 
قابل سکونت نبود. بازسازی کمپ را در اولویت 
قرار دادیم چون وضعیت به گونه ای بود که بعد 
از بازدید اشک ریختم. من در همین کمپ، 
قهرمان جهان و المپیک شدم و شرایط خانه ام 

را می دانم. ما در این سال ها نتوانسته ایم از 
حقمان دفاع کنیم. ما باید حالا این عقب 
ماندگی را با دویدن شبانه روزی جبران کنیم. 
وی ادامه داد: برندهای وزنه برداری را جمع 
کردیم و دست کمک به سوی همه دراز کردیم 
تا کشتی به گل نشسته را به حرکت دربیاوریم. 
برند وزنه برداری، برند بزرگی است و باید به 
اندازه بزرگی اش جایگاه داشته باشد. با عشق 
و علاقه برای وزنه برداری کار می کنیم و شبانه 
روزی تلاش خواهیم کرد. سرپرست فدراسیون 
وزنه برداری عنوان کرد: برای تک تک استان ها 
اعتبار و تخصیص جداگانه اخذ می کنیم. 
مشکلات و ایرادات وزنه برداری را در ۳۳ صفحه 
به نهاد ریاست جمهوری داده ایم. ۳ درخواست 
داشته ایم؛ اول درخواست اعتبار جداگانه به 

استان ها به تفکیک به میزان ۶۲ میلیارد. 
  برنامه ها 

و  شلوغ  سال  آینده،  سال  گفت:  وی 
پرترافیکی برای وزنه برداری است. رقابت های 

نوجوانان قهرمانی جهان، وزنه برداری قهرمانی 
آسیا که حکم یک مرحله از انتخابی المپیک را 
دارد، بازی های آسیایی و.... را پیش رو داریم 
که بسیار مهم است. جایگاه زنان را هم نباید 
نادیده گرفت که در حال توسعه و ترقی هستند 
و باید برای آنها نیز برنامه ریزی مدونی داشت. 
سرپرست فدراسیون در مورد اینکه در نشست 
گذشته اطراف شما شلوغ بود اما الان خلوت تر 
است، گفت: رضازاده قرار بود حضور پیدا کند، 
اما به دلیل اینکه عروسی خواهرزاده اش بود 
نتوانست بیاید. باقری و برخی از استان ها هم به 
دلایل مشغله عذرخواهی کردند. ما با هیچ کس 
مشکل نداریم و برنامه این است که از تمام 
ظرفیت ها استفاده کنیم چون همه آنها کمک 

حال ما خواهند بود. 
  وعده ها 

انوشیروانی در پاسخ به این سوال که چه 
تضمینی است که وعده ها عملی شود تاکید 
کرد: تلاش ما این است همه آنها عملی شود. 

پیگیری هایی که انجام دادیم همه مستند 
هستند. مطمئن باشید یک ثانیه هم برای 
بهتر شدن وزنه برداری را از دست نخواهیم 
داد. امروز یکی از آن وعده های جذب حامی 

مالی بود که به ثمر نشست. 
  استعفا

سرپرست فدراسیون وزنه برداری در مورد 
تحریم سید حمید سجادی وزیر ورزش 
و جوانان گفت: ما این موضوع را محکوم 
می کنیم سجادی یکی از وزرای کاربلد و 
پرکار ما است. قطعا با حضور او اقداماتی برای 
بهبود وضعیت ورزش کشور انجام شده است. 
او یک قهرمان ارزشمند بوده و از هر تلاشی 
برای کمک به وی دریغ نخواهیم داشت. 
وی در مورد اینکه یکی دو نفر در فدراسیون 
استعفا داده اند، گفت: هیچ استعفایی نداشتیم 
و کتبی ندادند. در بخش زنان یکسری ایده ها 
و شاخص ها داشتیم و در مورد آنها به مشکل 
برخوردیم. خانم کهرنگی زحمتکش است اما 
در اجرای این ایده ها با فدراسیون به مشکل 
برخورد و در آینده نزدیک یک نایب رئیس 

جدید معرفی خواهیم کرد. 

انوشیروانی: با دیدن کمپ وزنه برداری آزادی اشک ریختم

   خداحافظی 
چالتاکار بازیکن ساوتهمتون در دقیقه 86 بازی 
با نیوکاسل با دریافت کارت زرد دوم از زمین بازی 
اخراج شد.  مورفی که در نزدیکی او ایستاده بود در 
حالی که این بازیکن از کنارش رد می شد، شروع به 
دست تکان دادن برای او به نشانه خداحافظی کرد. 

      پایان مصدومیت 
سادیو مانه بعد از بیش از دو ماه دوری از میادین به 
دلیل مصدومیت از ناحیه پا، به تمرینات بایرن مونیخ 
بازگشت. مانه کم کم آماده می شود تا پیش از شروع 
دور حذفی لیگ قهرمانان اروپا، آمادگی لازم برای 

همراهی بایرن را کسب کند. 

           بازدید 
 منصور برزگر سرمربی اسبق تیم ملی کشتی آزاد از 
ساختمان جدید فدراسیون کشتی و کمپ تیم های ملی 
کشتی سپهبد شهید حاج قاسم سلیمانی بازدید کرد. برزگر 
در ادامه این بازدید در خانه کشتی شهید مصطفی صدرزاده 
بر سر تمرین تیم ملی کشتی آزاد بزرگسالان حضور پیدا کرد. 

ت
شــ

سنو
عک

کوتاه
تسنیم: مهاجم تیم فوتبال نساجی تأکید کرد که به هیچ 
عنوان دنبال فریب داوران نیست. کریم اسلامی در گفت وگو 
با  تسنیم، درخصوص اتفاقات بازی با مس رفسنجان و پنالتی 
بحث برانگیزی که به سود نساجی گرفته شد گفت: در مورد 
آن صحنه باید بگویم که بازیکن مس روی من خطا کرد و 
تصمیم داور هزار درصد درست بود. خیلی ها به بالاتنه توجه 
می کنند ولی در آن صحنه پای راست مدافع مس به پای 
چپ من برخورد کرد و این باعث شد تعادلم را از دست بدهم. 
وی یادآور شد: برخی کارشناسان داوری هیچ پیشرفتی در 
کارشناسی خودشان نداشته اند و بدون توجه و دقت در مورد 
برخی از مسائل، کنار بخاری می نشینند و نظر می دهند! 
جالب اینجاست که بازیکن مس در آن صحنه و بعد از اعلام 
پنالتی به داور گفت که مرا ندیده و پایش به پای من برخورد 
کرده است، پس می توان نتیجه گرفت که او بی احتیاطی کرده 
است. اسلامی درخصوص صحبت های محمد ربیعی سرمربی 
مس که گفته بود او دنبال فریب دادن داوران است، گفت: از 
حرف های آقای ربیعی که مربی من بوده ناراحت نیستم و او 
حق دارد که وقتی تیمش با این هزینه نتیجه لازم را نمی گیرد 
ناراحت باشد. به هیچ عنوان دنبال فریب دادن داورها نیستم 
و همیشه سعی می کنم خودم را جلوتر از مدافعان قرار دهم و 

خیلی مواقع هم مدافعان بی احتیاطی می کنند. 

بیــنالمــلل
  هم بازی سابق لیونل مسی می گوید غیر از او برای سایر 
بازیکنان آرژانتینی احترامی قائل نیست. به گزارش یورو 
اسپورت، مهاجم سوئدی میلان پس از قهرمانی آرژانتین 
در جام جهانی قطر از شادی برخی از بازیکنان آرژانتینی به 
ویژه، امیلیانو مارتینس دروازبان آلبی سلسته انتقاد کرد و 
معتقد است که او و برخی از بازیکنان آرژانتین به تیم حریف، 
تماشاگران و سازمان دهندگان بی احترامی کرد. زلاتان گفت: 
من همان اول گفتم آرژانتین قطعا قهرمان جام جهانی خواهد 
شد. خیلی ها مسی را بهترین بازیکن تاریخ می دانند و مطمئن 

بودم که او قهرمان خواهد شد. ام باپه قطعا 
یک بار دیگر قهرمان جام جهانی خواهد 
شد. من نگران ام باپه نیستم. من نگران 
سایر بازیکنان تیم ملی آرژانتین هستم 
چون مسی قطعا در یادها خواهد ماند 

اما ما نمی توانیم به سایر بازیکنان 
آرژانتینی که رفتار بدی داشتند 
احترام بگذاریم. زلاتان در دوران 
حضور گواردیولا در بارسلونا یک 
سال در این تیم با مسی هم بازی 
بود و رابطه خوبی با این بازیکن 
جام جهانی  فینال  در  دارد. 

ضربات  در  آرژانتین   ،۲۰۲۲
پنالتی فرانسه را شکست داد. 

دیدگـــــاه
سیستم دفاعی پرسپولیس 

سعیدعزیزیان
 کارشناس فوتبال  

 پرسپولیس مقابل ذوب آهن عملکرد خیلی خوبی داشت 
و توانست حریف سرسخت خود را شکست دهد. با وجود 
پیروزی خفیف یک بر صفر مهم ترین نکته حفظ صدرنشینی 
در مسابقات لیگ برتر است. پرسپولیس با کسب ۳ امتیاز 
حیاتی این بازی، کماکان در جایگاه نخست جدول قرار دارد. 
ذوب آهن هم در برخی از اوقات نیمه اول زهردار بازی کرد و 
یک موقعیت گل روی دروازه پرسپولیس داشت که بیرانوند 
به خوبی توانست شوت مهاجم ذوب آهن را دفع کند. بعد از 
کسب ۳ امتیاز مقابل ذوب آهن در هفته شانزدهم، پرسپولیس 
۳۵ امتیازی شد و با ۵ امتیاز اختلاف با تیم دوم یعنی سپاهان 
در جایگاه نخست جدول لیگ برتر قرار دارد. ۵ امتیاز اختلاف 
با تیم دوم جدول فاصله امنی برای پرسپولیس خواهد بود و 
باید برای قهرمانی همین روند را ادامه دهد. از طرفی باید 
این حاشیه امنیت و فاصله امتیازی را تا آخرین هفته های 
مسابقات لیگ برتر حفظ کند.  پرسپولیس برای تمام بازی ها 
برنامه دارد و با تاکتیک و استراتژی حساب شده و مستحکمی 
به مصاف حریفانش می رود. به طور حتم یحیی گل محمدی 
برای بازی با فولاد خوزستان هم برنامه خوبی برای کسب 
امتیاز در اهواز خواهد داشت. نباید فراموش کنیم که فولاد تیم 
بسیار خوبی است هرچند امسال نتوانسته نتایج خوب فصل 
قبل خودش را تکرار کند. مدافعان این تیم در بازی های شان 
اشتباهات زیادی داشتند و این فصل خیلی سخت گل می زند 
و در گلزنی موفقیت چشم گیری نداشته است.  پرسپولیس و 
سپاهان تیم های اول و دوم جدول لیگ برتر این فصل هستند 
و این نشان می دهد که هر دو تیم شانس قهرمانی در جام 
حذفی دارند. این دیدار به گونه ای فینال زودرس امسال جام 
حذفی است. پرسپولیس اگر می خواهد قهرمان جام حذفی 
شود نباید برایش مهم باشد که در چه مرحله ای با چه تیمی 
بازی می کند و برای قهرمانی باید همه حریفان پیش روی 
خود را شکست بدهد تا قهرمان شود. باید در دیدار با سپاهان 
هم تمرکز لازم را داشته باشند و سعی کنند تا امسال دو جام 
قهرمانی لیگ و حذفی را برای هواداران به ارمغان بیاورند.  
در مرحله یک شانزدهم نهایی جام حذفی پرسپولیس با ون 
پارس اصفهان بازی کرد که این تیم را دست کم گرفته بود. 
ون پارس در لیگ یک بازی های خوبی را از خود ارائه می کند و 
تیم قابل احترامی است. آنها در دیدار مقابل پرسپولیس وقت 
کشی نکردند و فوتبال رو به جلویی را انجام دادند. دروازه بان 
ون پارس عملکرد بسیار خوبی داشت و موقعیت های زیادی را 
از پرسپولیس گرفت.  این فصل پرسپولیس گل خورده کمتری 
نسبت به سایر تیم ها دارد و این نشان می دهد که بازیکنان 
تمام خطوط به خصوص در دفاع و دروازه بان وظیفه خود را به 
درستی انجام می دهند. دلیل اصلی کم گل خوردن علیرضا 
بیرانوند به عنوان دروازه بان، این است که سیستم دفاعی در 
تمام پست ها به خوبی در اختیار تیم هستند. البته بیرانوند 
هم گلر بسیار باتجربه و باهوشی است که این فصل به خوبی 
مدافعان را رهبری می کند و در اکثر بازی ها فرصت های گلزنی 
حریفان را گرفته است و مانع فرو ریختن دروازه اش شده است. 

کعبی: 

دوست نداریم مقابل پرسپولیس ورزشگاه خالی باشد
تیم فولاد خوزستان روز جمعه در ورزشگاه خانگی خود 
میزبان تیم پرسپولیس است. تا این لحظه قرار است بازی بدون 
تماشاگر باشد ولی کلیه اعضای فولاد امیدوارند تا قفل ورزشگاه 
شکسته شود و طرفداران بتوانند از نزدیک تماشاگر مسابقه 
باشند.  حسین کعبی، دستیار جواد نکونام هم در این باره به 

سوالات فارس جواب پاسخ داد. 
  هواداران فولاد امیدوار هستند بازی روز جمعه مقابل 
پرسپولیس با تماشاگر باشد. شما اطلاعی از آخرین 

وضعیت دارید؟
ما هم پیگیر هستیم. خود نکونام اصرار زیادی برای حضور 
هواداران دارد. دیروز او تماس هایی داشت و هنوز هم پیگیر 

است. انشا... که بازی با تماشاگر باشد. برای تمام بازی های لیگ 
برتر به ویژه چنین دیدارهای مهمی، حضور هواداران اهمیت 
بسیار زیادی دارد. از مدت ها قبل منتظر هستیم آنها به ورزشگاه 
بیایند. الان تمام بازی ها حتی دیدار نفت مسجدسلیمان در 
خوزستان با تماشاگر خواهد بود جز مسابقه ما. نکونام هم در 
مصاحبه امروزش گفت، طرفداران به ما انرژی می دهند و چرخ 
محرک تیم هستند. دوست نداریم جای آنها در بازی پرسپولیس 

خالی باشد. 
  حضور هواداران چقدر می تواند شما را به شکست 

پرسپولیس خوشبین کند؟
هواداران روح فوتبال هستند. در انگلیس بازی کرده ام. جو 

ورزشگاه ها بی نظیر است و به جرات می گویم خیلی وقت ها این 
حضور هواداران است که نتیجه بازی را تعیین می کند. هواداران 
هر لحظه با شعارهای خود به تیم انگیزه می دهند. بازیکن داخل 
زمین اولین چیزی که می بیند، طرفداران هستند. وقتی آنها 
مشتاق و با انگیزه باشند، تیم هم انرژی می گیرد. برای دیدار 
با پرسپولیس امیدوار هستیم. حضور طرفداران فولاد برای ما 

دلگرمی است و انشاا... که در ورزشگاه حاضر باشند. 
    توصیه ای هم به آنها دارید؟ 

انشاا... که به ورزشگاه بیایند. اولین آرزوی ما این است. اگر 
آمدند دوست داریم لذت ببرند. هدف اول ما این است که بازی 
خوبی مقابل پرسپولیس انجام دهیم. این جدال حساسیت 
زیادی دارد اما کاملا حریف را آنالیز کرده ایم. همیشه هم 
دیدارهای پرسپولیس و فولاد زیبا بوده است. طرفداران ما 
همیشه به پرسپولیس، بازیکنان و مربیانش احترام گذاشته اند. 
این موضوع دوطرفه بوده است. قطعا در بازی روز جمعه هم 

شاهد همین موضوع خواهیم بود. 

علیرضا اکبرپور بازیکن سابق استقلال در 
خصوص شرایط شاگردان ساپینتو در لیگ برتر و 

جام حذفی صحبت کرد. 
  ساپینتو سیاوش یزدانی را از استقلال 
اخراج کرد، آیا این موضوع مربوط به کم کاری 

بوده است؟
 این موضوع به نوع تمرینات و رفتار سیاوش 
یزدانی در طول هفته باز می گردد. وقتی سرمربی 
نحوه بازی یزدانی را می بیند این بازیکن را کنار 
می گذارد. به هر حال یزدانی یک مدت از میادین 
دور بوده و از نظر فنی افت کرده است.  بحث 
کم کاری وجود ندارد. در خوشبینانه ترین حالت 
یزدانی با افت بدنی مواجه است و از شرایط گذشته 

خود فاصله گرفته است. 
  آیا استقلال هنوز شانس قهرمانی در 

لیگ برتر را دارد؟
چرا شانس قهرمانی ندارد؟ برد و باخت در فوتبال 
همیشه وجود دارد و این رشته شگفتی های زیادی 
به همراه دارد. در کشور ما بعضی شرایط پیرامون 
تیم ها روی عملکرد آنها تاثیر می گذارد. بنابراین 
شرایط مشخص نمی کند و نباید به کار تیم های 

دیگر کار داشته باشیم و با قدرت ادامه بدهیم. 
را چطور  آبی پوشان  فنی  عملکرد    

ارزیابی می کنید؟
به نظرم اگر استقلال تغییر سیستم بدهد موفق 
خواهد شد. باتوجه به اینکه سال قبل از دفاع ۳ نفره 
استفاده کردیم و جواب داد و اکثر بازیکنان فعلی با 
این شرایط آشنا هستند، این کار به نفع تیم است.  
  بعضی بازیکنان مانند سجادشهباززاده 
با وجود کیفیت بالا نتوانستند در استقلال 
موفق باشند. این موضوع را چطور ارزیابی 

می کنید؟
سجاد شهباززاده مهاجم بسیار خوبی است 
و فرصت هم به اندازه کافی داشت اما نتوانست 
خودش را در تیم تثبیت کند. البته استقلال 
مهاجم زیاد دارد و بازیکنی مانند ارسلان مطهری 
با گلزنی در هفته های اخیر خودش را تثبیت کرد. 
اینجا استقلال است و همه باید تلاش کنند. اگر به 
لیگ قهرمانان آسیا برویم الهلال عربستان، النصر 
عربستان و دیگر تیم ها آسان نیستند. اصلًا اینجا 
استقلال است و همه بازیکنان باید با تمام توان و 
تلاش برای حضور در ترکیب اصلی تلاش کنند. باید 
قبول کنیم شهباززاده نتوانست در ترکیب اصلی 
استقلال جا بیفتد. البته به این معنا نیست که راحت 

بازیکنان پشتیبان خود را در نیم فصل رها کنیم. 
  قرعه حذفی استقلال را چطور ارزیابی 

می کنید؟
دو تیم از پرافتخارهای جام حذفی هستند. 
تیمی که می خواهد قهرمان شود نباید برایش فرقی 
میان رقبا باشد. استقلال در جام حذفی می تواند 
از فرصت بهره ببرد و قلب تماشاگران را شاد کند. 
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